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Kritiken mot Sveaskogs virkesköp är märklig -skogsekonom

Sveaskogs inträde som virkesköpare på marknaden är inget problem. Det förbättrar snarare konkurrensen,
säger Peter Lohmander, professor i skoglig företagsekonomi på SLU i Umeå

-Kritiken förstår jag inte, säger Lohmander. Alla som kommer in på en virkesmarknad påverkar ju marknaden.
Problemet med virkesmarknaden är inte att det finns för många köpare -tvärtom, det finns för få av dem.
Antalet virkesköpare kan man nästan räkna på ena handens fingar, medan antalet virkessäljare är långt
större.

Norra Skogsägarnas utspel tycker han är speciellt märklig
- de borde ju vara lyckliga över att skogsägarna får mer betalt. Det är ju skogsägarföreningarnas viktigaste
uppgift, att dse till att medlemmarna får bra betalt för sina skogsprodukter, avslutar Peter Lohmander.

Ivar Palo
www.skogssverige.se
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